

書院聚會—邁進地球村學生交流活動分享會 29/1/2010 College Assembly - Sharing on GOAL Programme Student Activities



2009-2010年度書院新任教職成員與院長馮國培教授(左二)、通識教育主任余濟美教授(最左)、輔導長王香生教授(最右)及通識教育副主任張雙慶教授(右二)合照。

New College member 2009-2010 posed a group photo with Professor Fung Kwok-pui, College Head (second from left), Professor Jimmy C M Yu, Dean of General Education (far left), Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (far right) and Professor Chang Song-hing, Associate Dean of General Education (second from right).



2009年度聯合書院社會服務獎勵計劃得獎同學與前院長馮書院榮譽院務委員黃鈞堯教授(最右)合照，由院長馮國培教授(最左)陪同。
The award recipients of United College Social Service Awards 2009 posed a group photo with Professor Wong Kwan-yiu, former College Head and College Honorary Fellow (far right), accompanied by Professor Fung Kwok-pui, College Head (far left)



參與邁進地球村計劃的學生向聯合同學分享在外地交流的心得和感想。

Participants of GOAL Programme shared their experiences and feelings to United College students.



Professor Fung Kwok-pui, College Head (right) presented the Energy Wise Award - Sarah Liao Cup 2009 to Ms Wong Chui-yiu, President of Hang Seng Hall Residents' Association (centre), accompanied by Professor Chau Kwai-cheong, Warden of the Hang Seng Hall.

院長馮國培教授(右)致送致賀狀予機械及自動化工程學系杜如虛教授，恭賀杜教授獲選為ASME院士。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (right) presented a congratulatory certificate to Professor Du Ruxu, Department of Mechanical and Automation Engineering for being elected as Fellow of ASME 2009.



院長馮國培教授(右)致送致賀狀予法律學院趙宇紅教授，恭賀趙教授獲頒授2008年度青年學者研究成就獎。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (right) presented a congratulatory certificate to Professor Zhao Yuhong, Faculty of Law for winning the Young Researcher Award 2008.

院長馮國培教授(右)致送致賀狀予陳震夏宿舍工友韓開麗女士，恭賀韓女士獲頒授2008-09年度員工優異服務獎。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (right) presented a congratulatory certificate to Ms Hon Hoi-lai, for being a recipient of Exemplary Service Award 2008-09.

